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Is Rose’s fate to kill the person she loves most? It’s springtime at St. Vladimir’s
Academy, and Rose Hathaway is this close to graduation. Since Mason’s death, Rose
hasn’t been feeling quite right. She has dark flashbacks in the middle of practice,
can’t concentrate in class, and has terrifying dreams about Lissa. But Rose has an
even bigger secret . . . .She’s in love with Dimitri. And this time, it’s way more than a
crush. Then Strigoi target the academy in the deadliest attack in Moroi history, and
Dimitri is taken. Rose must protect Lissa at all costs, but keeping her best friend safe
could mean losing Dimitri forever…
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评论

这本的大逆转大概是全系列最精彩的一卷，虽然我站队就从未成功过…
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-----------------------------
看完这本感觉还好不太虐，当然是因为知道最后结局大团圆啦lol

-----------------------------
我还真是见鬼了!!!两个人好不容易该干嘛干嘛了，Dimitri竟然又成为那该死不死的Strig
oi.....你想shi么

-----------------------------
看的第一本英语原版书，浅显易懂，至少我看得懂，很开心，一小步。讲的是吸血鬼学
院，没看过暮光之城，吸血鬼日记，不知道题材好不好。看着还是比较引人入胜
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